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Na twee jaren met beperkingen vanwege de coronapandemie 

konden we vanaf februari weer aan wedstrijden deelnemen. 

En de prestaties bleven niet uit! Hier onze toppers: 
 

Dit waren in 2022 de vlaggendragers van Atletiek Oirschot: 
 

Dit jaarverslag wordt tijdens de jaarvergadering in print uitgereikt aan de leden en is tijdelijk te vinden op onze website 

(ALGEMENE INFO > Bestuur en Commissies > Bestuur) 

 

Foto’s: Toon Erven, Sandra Hamers, Sandra van Leuken, Hennie van Rijt, Kees Smetsers, René van de Ven, Ad van Zelst e.a. 

Opmaak: Ad van Zelst  |  Druk- en bindwerk: FT-Print Oirschot  |  Oplage: 50  |  februari 2023 

Zij waren 25 jaar lid:  
 
(in 1997 lid geworden) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

                      Thea de Jong             Johan der Kinderen      Irene van Gestel 
 

We moesten 
afscheid 
nemen van: 
 

  

 

 

Op 15 november overleed op de laatste dag van zijn 

vakantie Jan Joosen. Jan had na enkele jaren pauze met 

de hardloopcursus het hardlopen weer opgepakt en was 

weer wekelijks te zien bij onze recreantentrainingen.  

Jan was een rustige man, altijd goed gehumeurd en trouw 

aan zijn club, want bij zijn afwezigheid bleef hij al die jaren 

gewoon lid.    

      Roel             Tom  Kees     Roland       René          Dylan
   

naam categorie podium waarvan  Kempische 
  plaatsen eerste Crosscompetitie  
Roel van de Ven  JPmini/JPC 15  9 1 

Tom Blankers  JPC 7 2 2 

Kees Smetsers M75 7 1 3 

Roland van Loon  M45 5 

René van de Ven  M35 4 3 

Dylan Wichman JJD 3 2 
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ALGEMENE LEDENVERGADERING 
 

Het bestuur van Atletiek Oirschot nodigt u uit voor de Algemene Ledenvergadering op 

 

Maandag 27 februari 2023, aanvang 19.30 uur in het clubhuis 

 

Jeugdleden t/m 15 jaar mogen zich laten vertegenwoordigen door een ouder. 

 

AGENDA 
 

1. Opening door de voorzitter 

 

2. Goedkeuring notulen ALV 2021 d.d. 7 maart 2022 

 
3. Jaarverslagen Bestuur en Commissies 2022 

 
4. Financieel verslag 2022 en begroting 2023 door de penningmeester 

 
5. Verslag kascontrolecommissie door Wim de Croon, Kees Smetsers en Ton van Liempt 

 
6. Verkiezing kascontrolecommissie: Wim de Croon is aftredend en Karin Verhagen is reserve 

 
7. Vaststellen contributie 2023 

 

Pauze  

 

8. Verkiezing bestuursleden 

Op 8 februari 2023 zijn Hennie van Rijt (voorzitter) en Leny de Croon (secretaris) afgetreden als 

bestuurslid.   

 Heb je interesse in een bestuursfunctie dan kun je dit kenbaar maken aan het bestuur.                      

       Kandidaatstelling kan ook op voordacht van vijf leden; de kandidaatstelling moet schriftelijk  

       gebeuren en door tenminste vijf leden worden ondertekend.    

       We streven ernaar om uiterlijk één week van tevoren de kandidaten kenbaar te maken. 

 

9. Mededelingen bestuur. 

 

10. Beleidsplan 2023 -2027 

 
11. Rondvraag, sluiting  

  Vragen voor de rondvraag (voor zover mogelijk) graag vooraf indienen per e-mail aan   

 bestuur@atletiekoirschot.nl. 

 

Streeftijd voor sluiting van de vergadering is 22.00 uur om daarna onder het genot van een hapje 

en een drankje nog gezellig na te praten.  

 

Jac van Heerebeek, vice-voorzitter 

 

Kom naar de jaarvergadering en praat mee over  

het wel en wee van onze vereniging! 
 

Als je verhinderd bent, dan graag even afmelden bij info@atletiekoirschot.nl 

mailto:info@atletiekoirschot.nl
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Aanvang 19.30 uur in Sportcentrum De Kemmer  

 

Aanwezig - 34 leden (zie presentielijst) en 5 bestuursleden  

Afmeldingen - 20 leden (zie absentielijst)  

 

 

 

 
1. Opening  

 

Om 19.35 uur opent de voorzitter Hennie van Rijt de 

vergadering en heet allen van harte welkom.  

 

Ook in 2021 heeft corona veel invloed gehad op onze 

vereniging. We hebben langere tijd niet kunnen trainen 

en er waren weinig wedstrijden. Laten we hopen dat het 

vanaf nu goed zal gaan.  

 

Hennie benoemt de leden die 25 jaar lid zijn van onze 

vereniging zijn: Hannie Schilders en Roland van Loon.  

 

Ook vergeten we de vlaggendragers van Atletiek 

Oirschot niet: Roland van Loon (NK Oriëntatielopen 

M45), René van de Ven (heeft 5 clubrecords M35 

neergezet) en Annemieke Hendriks (verbeterde bij CK 

Meerkamp 3 clubrecords V40).  

  

Helaas zijn in 2021 twee leden van onze vereniging 

overleden. Dit zijn Jos Vromans (wandelen) en José 

van Rooy-Swaans (recreantloper).  

 

 

 

2. Goedkeuring notulen van de Algemene 

ledenvergadering van 5 juli 2021  

 

Vanwege de coronapandemie hebben we vorig jaar de 

ALV pas in juli kunnen houden.  

Er zijn geen vragen en opmerkingen. De notulen van de 

ALV van 5 juli 2021 worden goedgekeurd.  

 

 

 

3. Jaarverslag Bestuur & Commissies  

 

Hennie gaat de jaarverslagen per commissie benoemen 

en als er vragen zijn, kunnen die gesteld worden.  

 

Bij het jaarverslag van de TC merkt René van de Ven 

op dat er een vacature is. Voorheen zat Ton van Liempt 

in deze commissie, maar hij is er mee gestopt en er is 

nog geen nieuw lid gevonden. De voorkeur gaat uit 

naar iemand van de recreantentrainers, omdat het ook 

vaak over trainingsaangelegenheden gaat  

 

4. Financieel verslag 2021 en begroting 2022 door 

penningmeester  

 

Cees van Eijk presenteert de jaarcijfers van 2021.  

 

Inkomsten  

Helaas is het ledenaantal bij de jeugd gedaald, we 

hebben nu 49 jeugdleden.  

De posten Inschrijfgeld en Opbrengsten trainingen zijn 

laag en ook Opbrengsten clubhuis is niet veel.  

 

In 2021 hebben wij korting op de contributie gegeven 

over het deel voor de club.  

 

De post diverse opbrengsten is hoog. Dit komt omdat 

wij gebruik hebben gemaakt van de TASO-regeling. Dit 

is een regeling voor sportclubs die verlies hebben 

geleden vanwege de coronapandemie.  

 

In 2021 hebben wij vanwege corona weinig sponsoring 

ontvangen (geen sponsoring voor de Auwjaorscross).  

 

Uitgaven  

Onderhoud gebouw en veld: In 2020 hebben wij flink 

geïnvesteerd in het veld. Om het veld in goede staat te 

houden, zullen we meer moeten uitgeven aan 

onderhoud (Vogels).  

 

In 2021 is ook het clubhuis opgeknapt (reparaties, 

nieuwe dakbedekking en schilderwerk).  

 

René van de Ven vraagt waar de kosten van de TC 

onder vallen, bijv. de indoorwedstrijd die in 2022 zijn 

gehouden.  

 

Antwoord Cees: die staan nu natuurlijk niet bij de 

uitgaven, maar die worden t.z.t. bij de Jeugdcommissie 

geboekt.  

 

Kosten energie: dit staat op de begroting voor €3000,--. 

Gezien de huidige prijsstijgingen zal dit wel veel meer 

worden.  

 

Antwoord Cees: Ja, dat klopt, maar hij heeft deze 

begroting enkele maanden geleden gemaakt en toen 

was het minder erg. We moeten nakijken of we een 

variabel of vast contract hebben.  

VERSLAG VAN DE ALGEMENE LEDENVERGADERING GEHOUD EN OP 7 MAART 2022  
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De balans is gestegen; wij hebben veel geld op de 

bank, maar dit is gelabeld aan de accommodatie 

(gebouwen en veld).  

 

Nicky van Vroenhoven merkt op dat het 

maximumbedrag van het depositogarantiestelsel bereikt 

is. Laten wij het geld op één bankrekening staan?  

 

Antwoord Cees: Ja, het risico is klein en een 2e 

rekening kost ook geld.  

 

Er zijn verder geen vragen.  

 

 

 

5. Verslag kascommissie  

 

De kascontrolecommissie, bestaande uit Pieter 

Raijmakers, Wim de Croon en Kees Smetsers hebben 

de administratie gecontroleerd. Namens de commissie 

zegt Kees dat de administratie goed in orde is. Het is 

zeer overzichtelijk en goed te volgen en daarom stelt de 

commissie voor décharge te verlenen voor de 

penningmeester en het bestuur.  

De ALV stemt hiermee in met applaus.  

 

 

 

6. Verkiezing nieuwe kascommissie  

 

Pieter Raijmakers is aftredend. Wim de Croon en Kees 

Smetsers blijven zitten in de commissie en Ton van 

Liempt komt in de commissie (was reserve).  

Karin Verhagen meldt zich als reservelid. Hierna volgt 

applaus van de ALV.  

 

 

 

7. Vaststellen contributie 2022  

 

Cees heeft een duidelijk overzicht gemaakt van de 

opbouw van de contributie. De afdracht AU is met 2,2% 

verhoogd en ook de licentiekosten zijn hoger, deze 

worden doorberekend aan de leden. Het netto 

contributiedeel voor de club wordt niet gewijzigd. Het 

contributievoorstel wordt aangenomen.  

 

Ad van Zelst merkt op dat hij wel snapt dat we nu geen 

contributieverhoging willen, maar alles wordt duurder, 

er is veel inflatie en daarom zou de contributie moeten 

worden verhoogd met het prijsindexatiecijfer. Dit 

moeten we volgende jaren wel goed in de gaten 

houden.  

 

 

PAUZE  

 

 

 

8. Verkiezing bestuursleden  

 

Volgens het opgestelde schema is Toon Erven 

aftredend; hij stelt zich niet herkiesbaar. Toon heeft 3 

jaar in het bestuur gezeten en was bestuurs-

afgevaardigde bij de accommodatie-commissie.  

 

VERSLAG VAN DE ALGEMENE LEDENVERGADERING GEHOUDEN OP 7 MAART 2022  

 

Toon, Jac, Leny, Hennie en Cees houden het luchtig! 
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Hij heeft de afgelopen jaren hard meegewerkt aan de 

regeninstallatie, het nieuwe veld en het opknappen van 

het clubhuis. 

 

Hennie dankt Toon voor zijn inzet. Hierna volgt applaus 

van de vergadering.  

 

Johan der Kinderen heeft zich aangemeld als nieuw 

bestuurslid en wordt bij acclamatie gekozen.  

 

 

 

9. Mededelingen bestuur  

 

Hennie heeft enkele mededelingen.  

 

- Op 6 april willen wij starten met trainingen voor 

mensen die aan hun conditie willen werken. Het 

programma loopt 10 weken en elke les is een uur. 

Daarna kan men lid worden van AO.  

 

- Over enkele weken heeft het bestuur een gesprek 

met AV GM. Wij willen kijken of AV GM en Atletiek 

Oirschot kunnen samenwerken op bepaalde 

terreinen, zoals bijv. jeugdwedstrijden of 

meetrainen op de baan in Best. 

 

- Rob Ruijten is commissielid van de PR- en 

Sponsorcommissie, hij gaat de sponsoring voor 

onze club verzorgen.  

 

- A.s. vrijdag en volgende week vrijdag en zaterdag 

zijn er weer klusdagen. Alle hulp is welkom. 

 

 

Vrijwilliger van het jaar. 

 

Tijdens de ALV zetten wij iemand in het zonnetje, die 

zich verdienstelijk maakt voor de club. In het  

verleden werd deze persoon gekozen door het bestuur, 

maar in overleg met de commissies is besloten om 

hiervoor een klein comité te vormen, die dit op zich 

neemt. Het comité bestaat uit de vrijwilliger van het jaar 

van de afgelopen 3 jaren. Dit zijn Nellie van Beers, 

Hans Hoogmoet en Ingrid van der Schoot.  

 

 

 

Hennie geeft het woord aan Hans Hoogmoet.  

 

Het comité heeft besloten om Leny de Croon in het 

zonnetje te zetten. Leny is sinds 1994 lid van onze club 

en is altijd erg betrokken.  

 

Van 2002 tot en met 2016 maakte ze deel uit van de 

WOC en ze heeft jaren de uitslagen van de wedstrijden 

(Stoelloop en Auwjaorscross) verzorgd. Ze heeft de 

jury-opleiding gedaan en zit in de socio-commissie. Van 

2002 tot en met 2007 zat ze in het bestuur en sinds 

2016 maakt ze deel uit van het huidige bestuur, in de 

functie van secretaris. Bovendien is ze bij allerlei 

activiteiten beschikbaar als helpende hand.  

 

Leny krijgt van Hans een mooie bos bloemen en van de 

leden een verdiend applaus als vrijwilliger van het jaar. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

VERSLAG VAN DE ALGEMENE LEDENVERGADERING GEHOUDEN OP 7 MAART 2022  

 

Leny welverdiend en gegund vrijwilliger van het jaar 
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Excuses 

 

Vervolgens richt Hennie het woord tot oud-bestuurslid 

Cees van de Schoot.  

 

Hennie biedt Cees excuses aan voor de nare situatie 

waarin Cees in 2016 terecht is gekomen door 

allerhande verwikkelingen in het toenmalige bestuur.  

Onlangs heeft het bestuur een gesprek gehad met 

Cees en zijn dochter Maddie en is er afgesproken om 

Cees tijdens deze ALV het woord te geven, om zijn 

verhaal te doen.  

 

Cees bedankt Hennie voor de fijne, oprechte woorden 

en vertelt in een emotioneel betoog hoe indertijd een en 

ander is gegaan en waar hij tegenaan liep.  

Tot slot bedankt hij het bestuur en zegt dat hij weer met 

vertrouwen naar de toekomst kijkt.  

 

 

 

10. Rondvraag en sluiting  

 

Martien van de Ven is sinds enkele weken trainer op 

de dinsdagavond. Hij geeft a.s. donderdag een 

presentatie, waarin hij uitleg geeft over zijn manier van 

training geven. Deze presentatie is voor iedereen die 

belangstelling heeft. 

Martien wil in het seizoen (april-september) 3 

baanwedstrijden organiseren: 800, 1500 en 5000 

meter.  

 

 

 

 

 

 

Kees Smetsers loopt graag wedstrijdjes en gaat naar 

de KCC crossen. Hij vindt het erg jammer dat er bijna 

geen wedstrijdlopers van Atletiek Oirschot op de 

crossen zijn.  

 

Adrie Louwers vraagt hoe het staat met een hekwerk 

rond het veld.  

 

Wij hebben een offerte gehad van Heras, maar dat was 

erg duur; er komt dus geen Heras Hekwerk. Een 

afrastering is eigenlijk wel nodig. We gaan bekijken hoe 

we het eventueel kunnen oplossen.  

 

Kees Smetsers merkt op dat op zondag 24 april de 

GWLT wordt georganiseerd. Vertrek vanaf Hoeve 1827 

en de routes zijn in de Mortelen. De opbrengst is voor 

het goede doel: Balinese kinderen met een 

loopbeperking.  

 

Hennie van Rijt laat weten dat de loopcursus wordt 

gehouden van 10 april tot en met 15 juni.  

 

De oriëntatieloop gaat over enkele weken niet door, 

vanwege de Auwjaorscross, en wordt doorgeschoven 

naar september of oktober.  

 

Volgend jaar, in 2023, viert onze gemeente de 100-

jarige jumelage met Westerlo. Gilde Sint Sebastiaan 

heeft ons benaderd of wij iets mee willen organiseren, 

te denken aan een estafette. Wij hebben hierover 

contact met het Gilde.  

 

Om 21.15 uur wordt de vergadering gesloten.  

 

 

Leny de Croon, secretaris.  

Maart 2022 

 

  

VERSLAG VAN DE ALGEMENE LEDENVERGADERING GEHOUDEN OP 7 MAART 2022  

 

Toon stapt na 3 jaar uit het bestuur. Bedankt Toon! 
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Samenstelling bestuur:  

Hennie van Rijt (voorzitter 

Jac van Heerebeek (vicevoorzitter) 

Leny de Croon (secretaris) 

Cees van Eijk (penningmeester) 

Toon Erven / Johan der Kinderen (leden) 

 

Vanwege Covid begon 2022 moeizaam, trainingen 

mochten niet gegeven worden, wedstrijden mochten 

niet plaatsvinden en vergaderingen gingen niet door. 

Half januari waren er versoepelingen en konden wij 

weer in groepen trainen en In februari werd de 

lockdown opgeheven en konden wij op 7 maart onze 

ALV houden.  

 

In 2022 begon het bestuur in de samenstelling zoals 

hierboven vermeld. Tijdens de jaarvergadering is Toon 

Erven afgetreden en Johan der Kinderen in zijn plaats 

bij acclamatie gekozen.  

 

Op 25 februari werd in het clubhuis een groot 

beeldscherm geplaatst. Dit werd aangeschaft uit de 

opbrengst van de Rabobank Clubactie 2021. Het kan 

worden gebruikt voor presentaties bij cursussen en 

vergaderingen en ook om op zondagmorgen foto’s te 

tonen van onze activiteiten. 

 

Op 27 maart konden we alsnog de Auwjaorscross 

houden, die vanwege corona in december 2021 niet 

was doorgegaan. Het was een zonnige dag, maar de 

deelname was wel veel minder dan andere jaren. 

 

Op 6 april zijn we gestart met een nieuwe groep op 

woensdagmorgen, onder het motto “Kom in beweging”. 

Wij hebben 15 enthousiaste deelnemers, waarvan 

enkele leden die langdurig geblesseerd zijn of niet meer 

kunnen hardlopen de groep traint van 9.30 tot 10.30 

uur. 

 

Omdat er vaak onbevoegden op ons veld waren, ook 

met honden, hebben wij een eenvoudige afrastering 

rond het veld geplaatst. Ook zijn er art. 461 borden 

geplaatst. 

 

Om te voldoen aan de eisen van goed bestuur heeft 

Atletiek Oirschot met ingang van 23 juni een 

Vertrouwenscontactpersoon (VCP). Het is Ruud van de 

Broek, gecertificeerd praktijkondersteuner GGZ bij 

Huisartsenpraktijk De Plataan en bij ons bekend als 

begeleider van de trainingsgroep De Plataan. 

 

In het najaar van 2018 is er samen met de gemeente 

en buitensportverenigingen een traject opgestart om 

achterstallig onderhoud bij accommodaties aan te 

pakken. Wij zijn hier actief bij betrokken, maar het 

overleg met de gemeente verloopt moeizaam.  

Op 6 oktober hebben we een gesprek gehad met Ad 

van Beek en Daniëlle Geubbels over onze 

accommodatie. In 2023 zal er groot onderhoud worden 

gepleegd, maar aangezien wij dit zelf enkele jaren 

geleden gedaan hebben (regeninstallatie en veld 

opnieuw ingezaaid) kunnen wij over het geld 

beschikken. Hiermee kunnen wij de technische 

nummers verbeteren. 

We hebben een nieuwe prijsindicatie ontvangen van 

Lomme Siebenga van de AU voor nieuwe 

aanloopstroken en andere verbeteringen aan het veld. 

De werkgroep Accommodatieplan gaan dit verder 

bekijken en uitwerken. 

Daniëlle Geubbels is weg bij de Gemeente. Het nieuwe 

contact is Rob Braspenning. 

 

We hebben dit jaar weer meegedaan aan de Rabo 

Clubsupport actie. De opbrengst was € 1397,60.  

En de jeugd heeft zich ingezet voor de Grote Clubactie. 

Dit leverde de club een bedrag op van € 642,20. Dit 

bedrag wordt besteed aan jeugdactiviteiten. 

 

In november en december zijn we de 1e zondag van de 

maand gestart met recreantentrainingen vanaf het 

gildeterrein aan de Wintelresedijk. Omdat dit over het 

algemeen goed ontvangen is, hebben wij besloten om 

dit met ingang van februari elke maand te doen. 

 

Tot slot bedanken wij iedereen die zich op een of 

andere manier voor onze vereniging heeft ingezet. Niet 

alleen onze enthousiaste commissieleden en trainers, 

maar ook de vele vrijwilligers en de mensen achter de 

schermen die ons het hele jaar door helpen waar nodig 

is.  

 

Leny de Croon, februari 2023 

 

J A A R V E R S L A G E N  B E S T U U R  E N  C O M M I S S I E S  
 
 
 
 

BESTUUR  
Leny de Croon 
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Aanmelden van nieuwe leden vindt plaats met 
het bekende aanmeldingsformulier (ligt in het 
clubhuis en staat op de site). Opzegging of 
wijziging van het lidmaatschap gaat via een 
mail naar de ledenadministratie en moet 
uiterlijk 31 december plaatsvinden. Afmelden 
ná deze datum impliceert dat de Atletiekunie 
onze club belast met kosten. We belasten deze 
kosten direct door naar het lid. 

 
Graag wijzigingen van adres, telefoonnummer, bankrekeningnummer en/of email, doorgeven aan de 
ledenadministratie zodat we altijd over de juiste gegevens beschikken en de digitale ledenpas van de Atletiekunie 
verstuurd kan worden. 

De ledenadministratie, Hans Hoogmoet ledenadministratie@atletiekoirschot.nl 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 
 

 
 
 
 

 

J A A R V E R S L A G E N  B E S T U U R  E N  C O M M I S S I E S  

 
 
 
 

LEDENADMINISTRATIE  
Hans Hoogmoet 

 

Ledenverloop totaal 2022 

Ledenverloop wandelaars 2022 

Ledenverloop afgelopen jaren 

Ledenverloop jeugd 2022 

Voor wat betreft het ledenaantal van Atletiek 

Oirschot was het afgelopen jaar, evenals de 2 

voorgaande jaren, een minder jaar. De 

negatieve groei van 2020 en 2021 heeft zich 

helaas in 2022 voortgezet. We hadden eind 

december 11 leden minder dan begin 2022.  

Het teruglopen van het ledenaantal zagen we in 

alle geledingen van de club maar met name bij 

de jeugd. Hopelijk kunnen we de negatieve 

trend in 2023 keren. Het begin van dit nieuwe 

jaar ziet er al goed uit: 5 nieuwe aanmeldingen. 

 

Afgelopen jaar halveerde het ledenaantal bijna 

bij de jeugd, met name in de periode rond de 

zomervakantie kozen veel jeugdleden voor een 

andere sport. Het is goed te zien dat we in de 

eerste maand van 2023 toch weer 2 nieuwe 

jeugdleden hebben mogen verwelkomen. Ook 

de successen behaald door de jeugdleden 

afgelopen jaar, zou een mooie stimulans voor 

nieuwe groei kunnen zijn. 

 

Bij de wandelafdeling zien we afgelopen jaar 

een redelijke ledendaling in oktober. Dit is te 

verklaren omdat een aantal wandelaars 

vanwege deelname aan de bootcamp zich 

hebben ingeschreven bij onze atletiekafdeling. 

Ze blijven echter wandelen. 

 

De ledengroei vanaf 2012 was in 2020 tot 

stilstand gekomen, in 2021 gedaald en ook 

afgelopen jaar licht gedaald.  Laten we hopen 

dat we in 2023 weer een positieve groei kunnen 

scoren. 

 

mailto:ledenadministratie@atletiekoirschot.nl
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Samenstelling: 

René van de Ven (vz), Martien van de Ven, Jac van 

Heerebeek (bestuursafgevaardigde). 

 

Vacature:  

Er is nog altijd een vacante positie binnen de TC na het 

vertrek van Ton van Liempt in 2019.  

 

WEDSTRIJDEN 

Algemeen 

De wedstrijden van onze vereniging worden 

georganiseerd door de WOC of TC. Onderling vindt 

afstemming plaats over wie bij welke wedstrijden de 

organisatie draagt en wie ondersteunende taken 

uitvoert. 

 

Indoor 5 februari 2022 

Door corona werden vrijwel alle wedstrijden, zeker 

indoor, afgelast of ze waren slechts voor een heel 

beperkt aantal deelnemers toegankelijk. En dan vaak 

ook nog niet op een normale manier maar met allerlei, 

intussen bij ons allen bekend, vervelende voorwaarden. 

Dus dachten we als TC: laten we het dan maar zelf 

doen. Zodoende organiseerden we voor het eerst in 

onze clubhistorie een indoorwedstrijd.  

De wedstrijd was bedoeld voor onze eigen leden, maar 

uiteindelijk bleek een laatste corona-stuiptrekking toch 

een groot deel van met name onze Beerse leden te 

vellen en boden we last-minute een aantal leden van 

buurvereniging GM de kans om deel te nemen.  

Natuurlijk hadden we wat last van kinderziekten, maar 

we hebben goed geëvalueerd en hopen het de 

volgende editie weer een stukje beter te doen. De 

wedstrijd zelf was verder zeer geslaagd, met talloze 

club- en persoonlijke records. Kartrekker van de indoor 

is René van de Ven. 

 

Clubkampioenschappen Cross 

De clubkampioenschappen cross konden dit jaar niet 

op de gebruikelijke wijze doorgaan. Doordat het staartje 

corona in januari en februari nog voor het annuleren 

van crossen uit het KCC-circuit zorgde, waaronder onze 

eigen Auwjoarscross, werden deze ingehaald in maart. 

Alle weekenden waren dus al vol en om die reden is 

besloten enkel voor de jeugdcategorieën de CK Cross 

‘tegelijk te houden’ met de inhaal-Auwjoarscross op 27 

maart 2022.  

 

J A A R V E R S L A G E N  B E S T U U R  E N  C O M M I S S I E S  

 
 
 
 

TECHNISCHE COMMISSIE (TC)  
René van de Ven 

 

Open avondwedstrijden baan 

De avondwedstrijden baan zijn bedoeld voor alle leden 

om wedstrijdervaring op te doen en om de gelegenheid 

te bieden CR’s en PR’s te vestigen en verbeteren. De 

wedstrijden zijn in principe ‘open’, zodat ook leden van 

andere verenigingen en zelfs niet-leden kunnen 

deelnemen. Dit jaar zijn zowel wedstrijden op technische 

nummers georganiseerd (organisatie van deze 

wedstrijden ligt bij René van de Ven) als een aantal 

avondwedstrijden met loopnummers op het programma 

(organisatie van deze wedstrijden ligt bij Martien van de 

Ven). 

 

Open Clubkampioenschappen Meerkamp 2022 

Ook de clubkampioenschappen meerkamp zijn in 

beginsel open voor deelnemers van buiten de vereniging, 

maar na twee jaar te zijn dwars gezeten door corona 

werden we dit jaar geteisterd door noodweer. We konden 

niet anders dan uitstellen van zondag 18 september naar 

zaterdag 24 september 2022. We hebben er onder de 

gegeven omstandigheden maar het beste van gemaakt 

en voor de deelnemers was het een mooie, leuke 

sportieve dag. De CK Meerkamp worden gehouden op 

de 2e (of soms 3e) zondag in september. De organisatie 

wordt binnen de TC gedragen door René van de Ven, 

ondersteund door Annemieke Hendriks en tot dit jaar 

Ingrid van der Schoot. Op 24 september 2022 werden de 

volgende clubkampioenen gekroond:  

 

Clubkampioen werden: 

 

Pupillen:  MPC Anna Vijlbrief 

  JPC Tom Blankers 

  JPB Juul Paridaans 

  MPA Lotte van de Ven (2011) 

  JPA Jason Wichman 

 

Junioren: MJD Mare Bogers 

  JJD Dylan Wichman 

  MJC Laticha van der Sloot 

  JJC Cas Geers 

  MJB Alissa van der Sloot 

 

Senioren: Msen Bart Noyen 

 

Masters:  M35 René van de Ven 

  M75 Ad van Zelst  
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Zij werden ondersteund door assistent-trainers Bart 

Noyen, Theodôr Brands (tot mei 2022), Arie Wichman, 

Matthijs van den Heuvel, Frank van der Heijden en Stijn 

van Beers. Helaas ook dit jaar geen ‘verbeteringen’ te 

melden in het aantal jeugdtrainers. Integendeel, door het 

stoppen van Ingrid, Theodôr en Iris zijn we enkel nog in 

staat de trainingen rond te krijgen door het helaas – als 

een soort ‘post-corona-dip’ – gedaalde aantal 

jeugdleden. Eind 2022 is daarnaast besloten de indeling 

(sinds zomer 2020) van de oudste jeugd, in een meer 

recreatieve en een meer prestatiegerichte groep, te 

verlaten. Zoals te lezen is (geweest) in het lijvige artikel 

op de website hierover (NIEUWS-bericht van 4 januari) 

waren de resultaten (lees: prestaties / vooruitgang) goed, 

maar lukte het helaas niet om de afspraken / 

voorwaarden die nodig zijn om dit op langere termijn vol 

te blijven houden gestand te doen.  

 

Train de Trainer 

In 2018 is begonnen met (bij)scholing aan de 

jeugdtrainers door René, het zogenaamde “project Train 

de Trainer” (TdT). In 2020 is dit wegens corona stil 

komen te liggen en het is helaas nog niet gelukt om 

nieuwe bijeenkomsten te organiseren. De TC betreurt dit, 

maar ziet ook dat hiervoor veel inzet en tijd gevraagd 

wordt van toch al (over)belaste leden en er door het grote 

verloop onder (jeugd)trainers helaas weinig rendement 

voor terugkomt.  

 

Zaaltraining in de winterperiode 

In de periode tussen het verzetten van de klok (grofweg 

november-maart) wordt zowel door de jeugd als door de 

senioren en masters in de gymzaal van basisschool De 

Linde getraind. Bij de jeugdtrainingen komen zoveel 

mogelijk alle onderdelen om de beurt aan bod. Wegens 

het toegenomen aantal jeugdleden in de jaren 2019-2021 

werd toen slechts één zaaltraining aangeboden, 

gecombineerd met één looptraining per week. In de 

maanden januari-maart 2022 (einde winterseizoen 21-22) 

gold het voorgaande nog. Bij aanvang van het 

winterseizoen 22-23 (oktober 2022) is weer 

overgeschakeld naar twee binnentrainingen voor alle 

jeugd. Bij de senioren en masters werden voorheen altijd 

diverse kracht-, cardio- en coördinatieoefeningen gedaan 

voor zowel lopers als baanatleten ter voorbereiding op 

het zomerseizoen. Wegens een tekort aan trainers is een 

krachttraining dit jaar niet ingepland. 

Van Brug tot Brug loop 

Het Rondje Kemmer is niet meer, maar de Brug-tot-

Brugloop is geboren. Er waren 53 deelnemers. De 

organisatie ligt bij de WOC, omdat er geen sprake is 

van een officiële afstand is de TC bij deze activiteit niet 

(meer) betrokken.  

 

Oriëntatieloop  

De oriëntatieloop kon eindelijk weer doorgaan en wel 

op 6 november 2022. Roland van Loon verzorgde weer 

de organisatie en deed dat deze keer niet alleen voor 

ons, maar ook voor zijn Oriëntatievereniging KOVZ. 

Dat gaf veel voordelen, want plots hadden we de 

mogelijkheid om met chips en dergelijke materialen te 

werken. Dat was gaaf! Zoals gebruikelijk was de 

organisatie perfect en verliep het evenement perfect. 

Wel was te merken dat het evenement twee jaar was 

weggeweest, want met 22 deelnemers bleven we toch 

een heel eind weg van de 60 deelnemers in 2017.  

 

OVERIGE ACTIVITEITEN 

Informatieavond ouders jeugdleden 

Ook in 2022 is deze vanwege corona niet 

georganiseerd. 

 

TRAININGEN 

Looptrainingen Senioren / Masters baan 

De looptrainingen van de senioren en masters vinden 

plaats op dinsdagavond onder leiding van Martien van 

de Ven, die dit heeft overgenomen van Sander van 

Esch. De focus is wat verschoven richting interval en 

progressie boeken op afstanden tot (maximaal) 10 km. 

 

Technische trainingen Senioren / Masters baan 

Er zijn sinds 2020 geen specifieke aparte technische 

trainingen meer voor senioren en masters. Alle leden, 

ook als je het gewoon eens een keertje willen proberen 

of een keer wilt oefenen voor een baanwedstrijd of de 

clubkampioenschappen, zijn van harte welkom. Zij 

kunnen dit melden bij René van de Ven. 

 

Technische trainingen Jeugd 

De trainingen van de jeugd vonden ook in 2022 plaats 

op dinsdag- en donderdagavond. De trainingen 

werden gegeven door René van de Ven, Thomas van 

Laarhoven, Annemieke Hendriks, Ingrid van der 

Schoot (tot juli 2022) en Iris Clement (tot juli 2022). 

J A A R V E R S L A G E N  B E S T U U R  E N  C O M M I S S I E S  

 
 
 
 

TECHNISCHE COMMISSIE (vervolg) 
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TECHNISCHE COMMISSIE (vervolg) 

ACCOMODATIE 

Elk jaar moet er flink wat onderhoud plaatsvinden aan de 

accommodatie. Sinds 2017 wordt dit gecoördineerd door de 

destijds nieuwgevormde Accommodatiecommissie. De TC 

beperkt zich tot advisering voor wat betreft technische 

onderdelen of zaken die verband houden hiermee, zoals opslag 

en beheer van de materialen en scheiding tussen wedstrijd- en 

trainingsmateriaal.  

 

Voor wat betreft de (technische) materialen zijn René van de 

Ven en Bart Noyen contactpersoon. De TC hoopt dat alle leden 

zich blijven inzetten voor het op peil houden en waar mogelijk 

verbeteren van onze huidige accommodatie.  

Als atletiekvereniging hebben we de maatschappelijke 

verantwoordelijkheid om te zorgen voor een goede en veilige 

accommodatie voor alle inwoners van de gemeente Oirschot. 

De TC blijft samen met alle leden onverminderd streven naar 

een volwaardige atletiek accommodatie! 

 

Namens de Technische Commissie, 

René van de Ven 

 

Voor het eerst organiseerden we indoorwedstrijden  
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WEDSTRIJDORGANISATIECOMMISSIE (WOC) 
Wally van Mierlo 

W.O.C. bestond in 2022 uit de volgende personen. 

Wally van Mierlo, voorzitter 

Secretaris, vacant  

Nellie van Beers, inschrijfsecretariaat 

Jac van Heerebeek, tijdwaarneming en jury,    

                                 bestuursafgevaardigde 

Jan Manders, parcours en materiaal 

Ronald van de Vondervoort, parcoursbewaking,  

                                             veiligheid 

Nicky van Vroenhoven 

 

Ronald van de Vondervoort heeft aangegeven dat hij 

gaat stoppen per 1 april 2023. 

Wally van Mierlo heeft aangegeven te stoppen als 

voorzitter en zal komend jaar nog helpen met 

voorbereiding van de Clubcross, Rondje Kemmer en 

Auwjaorscross. 

 

In verband met het vertrek van Ronald en Wally en 

openstaande functie secretariaat is er binnen de 

WOC behoefte aan enthousiaste nieuwe 

commissieleden. Hans Büsgen en Corné Claassen 

zijn gevraagd voor de WOC. Hans heeft aangegeven 

om iets te willen doen binnen de WOC. Corné heeft 

aangegeven dat hij vanaf september wil aansluiten bij 

de WOC.  

 

Door de Coronapandemie is de 34e 

Auwjaorscross van december 2021 verplaatst 

naar maart 2022.  

Na een jaar geen Auwjaorscross (2020) is besloten 

met de KCC om de in december afgelaste 

Auwjaorscross te organiseren in maart 2022.  

 

 

 

Met inzet van vrijwilligers is het ons allen gelukt om 

een mooie wedstrijd neer te zetten. Omdat wij nu de 

laatste wedstrijd van de KCC organiseerden vond 

aansluitend de prijsuitreiking plaats van de 

Kempische Crosscompetitie. 

 

Clubcross  

Omdat de Auwjaorscoss 2021 in maart is gehouden 

is ervoor gekozen om de clubcross niet te 

organiseren. Alleen de jeugd heeft gestreden voor 

het clubkampioenschap. 

 

Brug tot Brugloop  

Dit jaar geen Rondje Kemmer. Hiervoor in de plaats 

is voor de recreanten de Brug tot Brugloop 

georganiseerd. Er was een goede opkomst en lopers 

waren enthousiast over het parcours. Al met al een 

geslaagde avond. In het kader van veiligheid heeft 

de WOC besloten komend jaar geen Brug tot Brug 

loop te organiseren maar weer het Rondje Kemmer 

uit te zetten. 

 

35e AUWJAORSCROSS 

Dit jaar geen corona en dus weer een Auwjaorscross 

in december en wel op tweede Kerstdag. Ondanks 

een moeizame voorbereiding is uiteindelijk met dank 

aan vrijwilligers en medewerking van de weergoden 

toch gelukt om er een mooie wedstrijd van te maken. 

De opkomst viel wat tegen met net geen 300 

deelnemers. 

 

Dit jaar gaan we eerder starten met de voorbereiding 

en benaderen van de vrijwilligers. Dit was één van 

de verbeterpunten.  

 

Wally van Mierlo, namens WOC Atletiek Oirschot 

Oirschot, 1 februari 2023 

 

De Brug tot Brugloop werd goed ontvangen, maar 

komt niet terug. 

Het blijkt lastig om de veiligheid te garanderen op de 

drukke fietspaden langs het kanaal.  
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overzicht aantal clubrecords vanaf 2005 
jaar: 05 06 07 08 09 10 11 12 13 14 15 16 17 18 19 20 21 22 

                   

Totaal 90 76 12 28 4 42 30 25 35 29 16 16 23 35 42 8 14 49 

Volwassenen 35 43 10 29 3 42 30 17 31 28 16 14 22 15 41 6 12 22 

Jeugdleden 55 33 2 3 1 0 0 8 4 1 0 2 1 20 1 2 2 27 

Loopnummers 64 63 6 28 3 33 23 22 19 19 13 11 13 18 18 3 7 37 

Technische nrs 26 13 6 4 1 9 7 3 16 10 3 5 10 17 24 5 7 12 

Baanatletiek - - - - - - - - 16 22 6 6 19 11 27 8 10 15 

Indoor - - - - - - - - 8 2 7 4 1 20 14 0 1 29 

Wegwedstrijden - - - - - - - - 11 5 3 6 3 4 1 0 3 5 

Beheer en taken 

De beheerder clubrecords houdt de gevestigde 

clubrecords bij, toetst nieuwe clubrecords aan het 

reglement en indien er geen strijdigheden met het 

reglement zijn, erkent de nieuwe clubrecords. De 

clubrecords worden aangepast en gepubliceerd op 

de website. Tot slot behoort tot zijn taken het maken 

van een jaarverslag en het bijhouden van statistieken 

met betrekking tot de clubrecords. 

 

Publicatie clubrecords 

Een overzicht van alle clubrecords staat, per 

categorie gerangschikt, op de website 

www.atletiekoirschot.nl > CLUBRECORDS. Ook het 

Reglement Clubrecords is op de website te 

downloaden. Indien gewenst kan eenieder zich 

wenden tot de beheerder clubrecords 

(chr_vd_ven@hotmail.com) en een kopie van de 

recordlijsten opvragen.  

 

Ranglijsten aller tijden: het bloed, zweet en 

tranen project 

Eind 2014 is de beheerder clubrecords een ‘bloed, 

zweet en tranen kostend‘ project begonnen, namelijk 

het samenstellen van allertijden ranglijsten. Dit 

betekent dat ruim 30 jaar clubgeschiedenis moet 

worden doorgespit. Geen simpele taak! Voornamelijk 

uit nieuwsgierigheid geboren, maar anderzijds ook 

vanwege een andere reden is dit project opgestart. 

De beheerder clubrecords signaleerde dat sommige 

records dusdanig scherp staan dat er (al een flinke 

tijd) niemand in de buurt komt. 

J A A R V E R S L A G E N  B E S T U U R  E N  C O M M I S S I E S  

 
 

 

 

BEHEERDER CLUBRECORDS  
René van de Ven  

 

Om het toch interessant te houden voor leden om vol 

voor een mooie prestatie te gaan is het interessant om 

behalve de jacht op een Persoonlijk Record ook te 

kunnen gaan voor een plaatsje hoger op de allertijden 

ranglijst.  

 

Dit intensieve project is niet op korte termijn afgerond. In 

2015 zijn van de eerste jaren (oprichting tot en met 

1993) ranglijsten gepubliceerd (zie 

www.atletiekoirschot.nl > ALGEMENE INFO > 

Ranglijsten aller tijden). In 2016 en 2017 zijn 6 

jaargangen meer doorgespit (t/m 1999), maar door de 

gigantische wedstrijddeelname in de topjaren 2000-2005 

(ook qua ledenaantal niet verrassend de topjaren) kost 

de accurate verwerking van die jaargangen gewoonweg 

meer tijd. In 2018 (2000) en 2019 (2001) lukte het 

slechts om één jaargang toe te voegen, in 2020 (2002-

2003) en 2021 (2004-2005) waren dat er weer twee en 

dit jaar zelfs drie (2006-2008). Als beheerder 

clubrecords hoop ik dat deze toplijsten een extra ‘boost’ 

geven aan de leden van onze mooie vereniging! 

 

Clubrecords 2022 

Op de volgende pagina de lijst met clubrecords die in 

2022 werden gevestigd of verbeterd. Gelukkig hebben 

we corona achter ons gelaten en zijn er weer gewoon 

volop wedstrijden. Vooral het organiseren van onze 

eerste indoorwedstrijd in de geschiedenis van de club 

leverde heel veel nieuwe noteringen op. In totaal liefst 

49 clubrecords tegenover slechts 14 vorig jaar en 8 in 

2020 (zie ook onderstaande tabel). De meeste records 

werden behaald door Dylan Wichman (JJD/JJC, 8), voor 

René van de Ven (M35, 7) en Ad van Zelst (M75, 7). 

 

http://www.atletiekoirschot.nl/
mailto:chr_vd_ven@hotmail.com
http://www.atletiekoirschot.nl/
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Clubrecords erkend in 2022  

 datum naam cat. plaats onderdeel prestatie opm. 

1.  050222 Josy Gerritsen MJD Oirschot 50 m sprint indoor 8.3 sec  

2.  050222 Saar Brands MJD Oirschot 50 m horden indoor 10.3 sec  

3.  050222 Dylan Wichman JJD Oirschot 50 m sprint indoor 7.7 sec  

4.  050222 Dylan Wichman JJD Oirschot 50 m horden indoor 9.4 sec  

5.  050222 Dylan Wichman JJD Oirschot 60 m horden indoor 11.0 sec  

6.  050222 Laticha van der Sloot MJC Oirschot 50 m sprint indoor 8.8 sec  

7.  050222 Laticha van der Sloot MJC Oirschot 50 m horden indoor 11.4 sec  

8.  050222 Alissa van der Sloot MJB Oirschot 50 m sprint indoor 8.1 sec  

9.  050222 Alissa van der Sloot MJB Oirschot 60 m sprint indoor 9.7 sec  

10. 050222 Alissa van der Sloot MJB Oirschot 50 m horden indoor 10.8 sec  

11. 050222 Alissa van der Sloot MJB Oirschot 60 m horden indoor 13.3 sec  

12. 050222 Matthijs van den Heuvel JJA Oirschot 50 m sprint indoor 6.6 sec  

13. 050222 Matthijs van den Heuvel JJA Oirschot 60 m sprint indoor 7.8 sec  

14. 050222 Matthijs van den Heuvel JJA Oirschot 50 m horden indoor 9.1 sec  

15. 050222 Matthijs van den Heuvel JJA Oirschot 60 m horden indoor 11.2 sec  

16. 050222 René van de Ven M35 Oirschot hoogspringen indoor 1,31 m  

17. 050222 René van de Ven M35 Oirschot 50 m horden indoor 10.1 sec  

18. 050222 René van de Ven M35 Oirschot 60 m horden indoor 11.9 sec  

19. 260322 René van de Ven M35 Gouda gewichtwerpen 8,02 m  

20. 260322 René van de Ven M35 Gouda punten werpvijfkamp 2184 pt  

21. 100422 Edwin van de Ven M35 Rotterdam marathon 3:14:13 u  

22. 100522 Tineke van den Heuvel V60 Oirschot 1500 m 7:03.0 min  

23. 100522 Nellie van Beers V65 Oirschot 1500 m 7:06.0 min  

24. 100522 Ad van Zelst M75 Oirschot 1500 m 7:28.0 min  

25. 110522 René van de Ven M35 Tessenderlo hinkstapsprong 9,55 m  

26. 110522   René van de Ven M35 Tessenderlo discuswerpen 2 kg 32,38 m  

27. 070622 Nellie van Beers V65 Oirschot 5000 m 25:16.8 min  

28. 070622 Tineke van den Heuvel V60 Oirschot 5000 m 25:20.9 min  

29. 070622 Ad van Zelst M75 Oirschot 5000 m 26:07.3 min  

30. 140722 Jason Wichman JPA Oirschot discuswerpen 600 gr 19,38 m BP 

31. 140722 Martien van de Ven M70 Oirschot 800 m 3:15.8 min  

32. 140722 Ad van Zelst M75 Oirschot 800 m 3:42.4 min  

33. 140722 Ad van Zelst M75 Oirschot 1000 m 4:49.0 min  

34. 240922 Ad van Zelst M75 Oirschot 1000m 4:41.9 min  

35. 250922 Frans van der Staak M65 Tilburg 10 engelse mijl 1:11:13 uur  

36. 250922 Ad van Zelst M75 Tilburg 10 engelse mijl 1:27:10 uur BP 

37. 061022 Kees Smetsers M75 Eindhoven marathon 4:46:45 uur  

38. 061022 Ad van Zelst M75 Eindhoven halve marathon 1:57:39 uur  

39. 221022 Dylan Wichman JJD Reusel 40 m indoor 5.8 sec BP 

40. 221022 Dylan Wichman JJD Reusel 600 m indoor 1:57.8 min BP 

41. 221022 Dylan Wichman JJD Reusel hoogspringen indoor 1,53 m  

42. 221022 Roel van de Ven JPC Reusel 600 m indoor 2:26.5 min BP 

43. 221022 Anouk Maus MJD Reusel 600 m indoor 2:08.8 min BP 

44. 221022 Mare Bogers MJD Reusel hoogspringen indoor 1,35 m  

45. 291022 Roel van de Ven JPC Bergen op Zoom hoogspringen indoor 0,97 m  

46. 031222 Dylan Wichman JJC Vught verspringen indoor 4,54 m  

47. 181222 Roel van de Ven JPC Waalwijk hoogspringen indoor 1,00 m  

48. 181222 Roel van de Ven JPC Waalwijk kogelstoten 1kg indoo 6,51 m BP 

49. 181222 Dylan Wichman JJC Waalwijk 40 m sprint indoor 5:78 sec  

J A A R V E R S L A G E N  B E S T U U R  E N  C O M M I S S I E S  
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Junioren uitje 

Dit hebben we nog ingehaald want in oktober 

zouden we gaan schaatsen, maar vanwege 

corona kon dit niet doorgaan. Schaatsen in de 

zomer ging niet, dus zijn we gaan zwemmen bij de 

Kempervennen. We waren met een grote groep en 

hebben er een gezellige avond van gemaakt. 

 

Sinterklaas 

Sint had geen tijd, maar twee pieten kwamen wel. 

Die hebben de jongste groep een bezoekje 

gebracht en even lekker meegedaan. Ook hadden 

ze nog een klein kadootje bij zich. De oudste twee 

groepen hebben zelf een pakje gekocht en door 

middel van opdrachten mochten ze die onderling 

ruilen. Zo hebben zij ook een gezellige training 

gehad en ging iedereen met een kadootje naar 

huis. 

 

Annemieke Hendriks 

 

JEUGDCOMMISSIE (JC) 
 Annemieke Hendriks 

 

Records nader verklaard 

Na de corona jaren met stevige dip in aantallen records 

eindelijk weer een zo goed als normaal jaar en dat leverde 

weer veel verbeteringen op. Sterker nog, het hoogste aantal 

sinds 2006! Pas voor de 3e keer in de laatste 18 jaar werden 

meer records behaald bij de jeugd dan bij de volwassenen 

(eerder in ’05 en ‘18) Van de 49 verbeterde clubrecords zijn er 

37 gevestigd op loopnummers en 12 op technische nummers. 

Zoals gezegd leverde het voor het eerst organiseren van een 

indoorwedstrijd een grote bijdrage maar ook de andere eigen 

wedstrijden droegen stevig bij. Het talent is er dus gewoon, het 

is alleen een kwestie van (mee)doen! 

 

René van de Ven 

Beheerder clubrecords 
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BEHEERDER CLUBRECORDS (vervolg)  
 

We hebben in januari geen avondwandeling gehad 

vanwege corona. Maar in de Kerstvakantie hebben de 

kinderen een fotospeurtocht gedaan. Eén met foto’s te 

vinden in Middelbeers en één met foto’s te vinden in 

Oirschot. Er waren verschillende inzendingen binnen 

gekomen. 

 

Met Pasen hebben de kinderen tijdens de training een 

Paas eindspel gedaan en hebben ze een snoepzakje 

gehad. 

 

Feestdag 9 juli 

Die stond dit jaar in het teken van circus. 

Veel kinderen hadden zich aangemeld, gelukkig de 

meesten ook met ouders. Zo krijg je elkaar ook eens op 

die manier te spreken. We hebben gezamenlijk 

circusspelletjes gedaan en er kwam ook een illusionist, 

die heeft ons verschillende trucjes laten zien die niet te 

snappen zijn. Daarna stond de frietwagen klaar voor 

een lekker hapje. 

Al met al een geslaagde dag voor groot en klein. 

 

Dylan Wichman was goed voor 8 clubrecords in 2022  
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ACCOMMODATIECOMMISSIE (AC)  
Pieter Raijmakers 

De Accommodatiecommissie bestond in 2022 uit de 

volgende personen: 

 

Coördinator:  

Pieter Raijmakers  

De coördinator is de contactpersoon binnen de commissie 

richting het bestuur (Johan der Kinderen). Hij adviseert het 

bestuur ten aanzien van grotere voorzieningen, inrichting 

terrein, gewenste materialen, veldonderhoud door het 

groenbedrijf, materialenhok en indeling daarvan. 

Hij bedient zich van deskundigen binnen de vereniging. 

 

Materiaalopslag:  

Bart Noyen, Jan Kemps en Theo Neggers 

 

Technische materialen en beheer:  

Bart Noyen. Hij overlegt hierover met René van de Ven die 

geen deel uitmaakt van de commissie. 

 

Terreinonderhoud en het onderhoud van de 

atletiekvoorzieningen:  

Martien van Geenen, Toon de Croon en Theo Neggers.  

 

Bouwkundig en technisch onderhoud van het clubhuis en 

het materialenhok:  

Danny van Overdijk en Toon Erven.   

 

Schoonmaakwerkzaamheden:  

Martien van Geenen. 

 

In 2022 zijn de leden van het Klusteam diverse keren bij 

elkaar gekomen. De voorkomende klussen werden hierbij 

uitgevoerd, zoals het periodiek onderhouden van het 

terrein, onderhoud/schilderen attributen, 

onderhoud/schilderen clubgebouw en materialenhok etc.  

Ook is het materialenhok opnieuw opgeruimd en 

ingedeeld. 

 

Martien van Geenen heeft aangegeven dat hij wil 

terugtreden vanwege gezondheidsredenen.  

Martien heeft vele jaren zeer veel werk verzet als lid van 

de Accommodatiecommissie en het Klusteam. 

Via deze weg wil ik Martien van Geenen bedanken voor 

het vele werk wat hij ieder jaar in deze commissie voor 

onze vereniging heeft verricht. Voor zijn werkzaamheden 

zullen vervangers worden gezocht. 

 

 

Extra klusleden zijn van harte 

welkom. Aanmelden kan bij 

Pieter Raijmakers of bestuur. 

 

Vele handen maken licht werk! 
 

Nieuwe naam app voor leden van het Klusteam. 

 

Binnen de vereniging zijn 16 leden erg actief die 

zich bezighouden met het uitvoeren van 

onderhoudswerkzaamheden op en rondom ons 

clubterrein. Denk hierbij o.a. aan snoeiwerk-

zaamheden van bosschages rondom het terrein, 

onderhoud van het clubgebouw en materialenhok, 

schilderklussen etc. 

De naam van de app van deze klusteamleden was 

accommodatiecommissie. Dat was niet correct. Aan 

de leden van deze commissie zijn andere rollen 

toebedeeld. Voor de klussers is daarom de nieuwe 

app “Klusteam AV Oirschot” opgezet. 

Deze nieuwe benaming dekt de lading beter. 

 

Ook willen we de werkwijze voor de leden van 

het Klusteam gaan veranderen. 

 

We hebben iedere jaar diverse klussen te verzetten 

in bepaalde delen van het jaar. Door Martien van 

Geenen is een overzicht gemaakt van deze klussen 

met daarbij de periode dat deze klussen uitgevoerd 

moeten worden. Op deze manier is een duidelijk 

overzicht gekregen. 

 

We willen dit jaar starten met een periodiek 

klusschema: iedere 1e vrijdagochtend van de 

maand komen leden van het Klusteam bij elkaar om 

klussen uit te voeren die volgens het schema 

gedaan moeten worden. 

We kunnen op deze manier goed inschatten 

hoeveel mensen we nodig hebben en kunnen de 

klussen beter verdelen. We willen hiermee starten 

op vrijdag 3 maart a.s. om 9:00 uur. 
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Samenstelling 

De PR-commissie heeft de volgende leden:  

Ad van Zelst, Vanessa Kluijtmans, Miranda Kemps, 

Cees van Eijk als afgevaardigde van het bestuur. 

 

De volgende taken zijn verdeeld onder leden: 

Website: Leny de Croon, René van de Ven en Ad 

van Zelst 

Twitteraccount: René van de Ven 

Facebook: Desirée Vasen 

Sponsoring: Rob Ruijten 

Correspondent: Kees Smetsers  

 

Foto’s: worden ingestuurd door leden, hun namen 

worden vermeld bij de fotoreportages op de website. 

 

Technische inrichting van de website: Lennard van 

de Laar/ Dualler 

 

Doelstelling: 

- Werven van nieuwe leden 

- Naamsbekendheid van de club vergroten 

- Interne en externe activiteiten van de club 

communiceren met de leden d.m.v. e-mails en 

nieuwsbrieven  

- Up-to-date houden van de website 

- Contacten onderhouden met huidige sponsors 

en adverteerders  

- Werven van nieuwe sponsors 

 

Concreet: 

- PR voor de clubactiviteiten m.b.v. kranten, 

mailings, website en flyers 

- Nieuwe leden werven door o.a. de 

hardloopcursus 

- Hoger aantal deelnemers bereiken bij 

wedstrijden georganiseerd door Atletiek 

Oirschot: Clubkampioenschappen Cross, 

Heidetrail, Clubestafette, Run–Archery, 

Triathlon, Rondje Kemmer, Brug tot Brugloop, 

Clubkampioenschappen Meerkamp, 

Oriëntatieloop, Auwjaorscross, Kapellekestrail 

en de Groene Woud Lente Trail.  
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PR-COMMISSIE  
Vanessa Kluijtmans 

Gerealiseerde activiteiten in 2022 

- Beheer Facebookpagina door Desirée Vasen 

- Flyeractie hardloopcursus bij de Poort 

- Informatievoorziening voor de cursisten 

- Samenstellen nieuwsbrief “Lopend Nieuws” 

- De website up-to-date houden 

- Persberichten voor het Weekjournaal. Kees 

Smetsers levert een grote bijdrage door het 

schrijven van de artikelen. 

- Contact met sponsors, werving sponsors.  

- De Rabobank Clubsupportactie heeft in 2022 

€1397,60 opgebracht.  

- De Grote Clubactie heeft dankzij de inzet van onze 

jeugdleden €642,50 opgebracht. 

 

Geplande activiteiten voor 2023 

1. Omvangrijke update van de website 

2. Intensiever contact met de leden van de PR-

commissie 

3. Club onder de aandacht brengen van sponsoren 

4. Promoten hardloopcursus 

5. Continueren van de nieuwsbrieven naar leden 

6. Actief bijhouden van de website. 

7. Posts op de Facebookpagina continueren, input 

hiervoor is welkom! 

8. Promoten van clubactiviteiten d.m.v. redactionele 

stukken, flyers en mailings 

9. Enthousiasmeren van recreanten om deel te 

nemen aan lokale wedstrijden en de club te 

promoten. Dit doen we nu vaak onderling tijdens 

een training. 

10. Leden vragen om een verslag te maken van een 

deelname aan een wedstrijd/activiteit en deze in 

een nieuwsbrief/website plaatsen. 

 

 

Voor de hardloopcursus werd weer enthousiast geflyerd  
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Website 

In het vorige jaarverslag schreef ik al dat er eind 2021 

problemen ontstonden met onze website. Door 

aangescherpte veiligheidseisen van de provider, waaraan 

ons systeem niet kon voldoen, konden we niets meer op 

de website plaatsen. 

We zijn toen in allerijl overgestapt naar een andere 

provider, die voorlopig nog wel ons systeem kon 

ondersteunen. Maar dat is slechts een tijdelijke oplossing, 

die ook duur is, omdat er nogal eens noodreparaties nodig 

zijn.  

 

Nadat we ons uitgebreid in de problemen hebben verdiept 

is de conclusie dat er niets anders opzit dan de website 

opnieuw opbouwen in het systeem Wordpress. Hiermee 

heb ik een aanvang gemaakt door in een draaiboek van 

16 pagina’s alle stappen tot in detail te omschrijven, zodat 

de ontwikkelaar exact weet wat te doen. Dat zou veel tijd 

moeten besparen, maar helaas viel de offerte dermate 

tegen dat we maar eens even een pauze hebben ingelast.  

 

De kosten zijn te splitsen in twee onderdelen: het bouwen van 

de website en het overzetten van alle inhoud. Denk dan aan het 

NIEUWS, UITSLAGEN, CLUBRECORDS en FOTOBOEK. Die 

onderdelen fungeren feitelijk ook als het archief van onze 

vereniging. De vraag die opkomt is, of het wel zinvol is om alle 

nieuwsberichten, de fotoreportages en ons verdwenen clubblad 

Spike op internet toegankelijk te blijven houden. Graag horen we 

de mening van onze leden hierover. 

 

In juli 2022 kwam Google met een nieuwe versie van Analytics 

(GA4), waarin te zien is hoeveel bezoekers de website trekt. Dat 

waren er voor corona gemiddeld 1100 per maand en in het 

coronajaar 2021 nog gemiddeld 643 per maand. Toen het 

nieuwe systeem operationeel werd stonden er opeens 

gemiddeld 2035 per maand! Het lijkt me sterk dat dit cijfer klopt.    

  

Om iets op de website te plaatsen hebben momenteel de 

volgende leden toegang: Leny de Croon (PRIKBORD, 

ALGEMENE INFO), René van de Ven (CLUBRECORDS) en Ad 

van Zelst (overige rubrieken). 

 

Veel leden zonden foto’s van hun belevenissen, waarvoor dank. 

Hun namen zijn vermeld bij de reportages in het FOTOBOEK. 

De mooiste foto’s staan in de samenvatting “2022 was een mooi 

Sportjaar!”, te zien in het FOTOBOEK op datum 31 december 

2022.  
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WEBSITE en NIEUWSBRIEF  
Ad van Zelst 

 

Nieuwsbrief 

In het afgelopen jaar werd de nieuwsbrief 

“Lopend Nieuws” 16 keer naar onze leden 

verzonden. Ook ging hij 4 keer naar rond de 

1600 lopers uit de regio om deelnemers te 

werven voor de uitgestelde Auwjaorscross 

2021, de Groene Woud Lentetrail, de 

Heidetrail, de Kapellekestrail en de 

Auwjaorscross 2022.  

 

De nieuwsbrieven werden tot augustus 

opgemaakt in het programma MailChimp. Dat 

werkte nogal moeizaam, onder meer omdat 

het voldoet aan Amerikaanse privacy-

wetgeving, wat belemmeringen oplevert in het 

beheer van het adressenbestand. In augustus 

zijn we overgestapt op het Nederlandse 

programma LaPosta. Dat kostte wel wat 

inwerktijd, maar het werkt beter en er is een 

Nederlandse helpdesk. 

 

 

 

De Nieuwsbrief “Lopend Nieuws” werd 16 keer verstuurd  
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Gerealiseerde activiteiten 2022 

 

- In 2022 is een nieuwe wedstrijdsponsor 

aangetrokken voor de Auwjaorscross.  Kemps 

Beheer en Management B.V. (KbenM) is samen 

met Van den Meerendonk Makelaars voor 

minimaal drie jaar wedstrijdsponsor. Daarvan 

zijn in 2022 twee edities georganiseerd.  

 

- Er zijn gesprekken gevoerd met vijf bedrijven in 

Oirschot over een eventueel hoofdsponsorschap 

en/of wedstrijdsponsor voor de jaarlijkse 

Heidetrail. Met een van de bedrijven zijn de 

gesprekken nog gaande en dat leidt 

waarschijnlijk in februari/maart tot een concrete 

samenwerking. 

 

- Er zijn gesprekken gevoerd met Oirschot Vooruit 

en HCO over hoe deze verenigingen de 

sponsoring hebben georganiseerd.  

 

- Planning activiteiten 2023 

Ook dit jaar zal de focus liggen op het 

aantrekken van nieuwe sponsoren, zowel 

wedstrijdsponsors als adverteerders. De 

ervaring van 2022 leert overigens dat de 

sponsor-animo (contanten) bij ondernemers 

momenteel laag is. 

 

 

Adverteerders en sponsors op volgorde 

van het beginjaar 

1987 Rabobank  

1988 Jumbo Supermarkt  

1990 Verspaandonk Herenmode 

1999 FT-Print 

2000 IBB Electronic Engineering 

2005  Blox & Verbeek Adviseurs 

2005  De Oirschotse Bakker 

2008 Garage BeKa 

2009 Fysionova 

2012 Vogels Groenvoorziening 

2012  Autobedrijf Verbruggen 

2013 Runnersworld Eindhoven 

2013 MTO (Joost van Kuringen) 

2015 Arianne Huidverzorging 

2017 Fair Sports 

2017 Marieke Meeuwis Fysiotherapie 

2017 Miranda Bressers – Secron 

2018 Van den Bosch Wegenbouw 

2018 Van de Meerendonk Makelaars 

2019 Van Overbeek Sanitair 

2019 Dualler webdesign 

2019 De Groenteboer 

2021 Van Brunschot Projecten 

2021  Kemps Beheer en Management 

 

 

 

 

 

 
 
 

 

  

 

 
 
 

 

Wil je onze club sponsoren? Neem contact op met Rob Ruijten r.ruijten@upcmail.nl 
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SPONSORING 
Rob Ruijten 

We kregen een tweede hoofsponsor voor de 

Auwjaorscross: Naast Van de Meerendonk Makelaars 

kwam Kemps Beheer en Management B.V.  

mailto:r.ruijten@upcmail.nl
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In de loop van 2022 zijn de meeste coronaregels 

komen te vervallen en hebben we de reguliere 

trainingen weer opgestart.  

 

Ook is dit jaar de hardloopcursus weer 

georganiseerd. Begonnen met 31 deelnemers, 

hiervan zijn er 5 in de loop van de cursus 

afgehaakt. Een aantal deelnemers is lid geworden. 

 

We hebben gemerkt dat een aantal leden na 

corona niet zijn teruggekeerd. Via een mailactie 

hebben we geprobeerd hen zoveel mogelijk weer 

aan het lopen te krijgen.  

 

We hadden helaas niet voldoende trainers 

beschikbaar om een volledig trainingsprogramma 

te draaien voor de halve marathon van 

Eindhoven. Wel hebben we in die periode 

meerdere duurloopjes georganiseerd. De 

deelnemers daaraan waren enthousiast. 
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RECREANTENCOMMISSIE 
Jan Swaans 

Er is nog steeds behoefte aan nieuwe trainers. 

Mede door blessures van een paar trainers. Enkele 

lopers hebben wel aangegeven om in geval van 

nood hun groepje te begeleiden maar verder willen 

zij zich vooralsnog niet binden.  

 

Aan het einde van het jaar heeft voorzitter Johan 

der Kinderen aangegeven de hamer over te willen 

gaan dragen. We gaan ons de komende tijd beraden 

over een geschikte opvolger. 

 

Jan Swaans, Spoordonk, februari 2023 

 

 

Een mooi initiatief is de Kapellekestrail die in december 

voor de zesde keer werd gehouden 
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De clubhuiscommissie bestaat uit de volgende 

leden: Dilia van Straten, Gerda Manders, Heidi van 

Tiel, Joke Bullens, Thea de Jong en Miranda Voet 

(voorzitter). Aan ieder lid is een koffiemaatje 

gekoppeld, dit zijn Jan Manders, Jan Kemps. Conny 

van de Wal, Hannie Schilders en Wim de Croon. In 

de loop van 2022 is Danny van Overdijk gestopt en 

is Conny van de Loo in zijn plaats gekomen. 

Bestuursafgevaardigde: Leny de Croon. 

 

De clubhuiscommissie en maatjes hebben ook in 

2022 de catering van alle evenementen en 

vergaderingen verzorgd, zoals de 

Nieuwjaarsreceptie, de Auwjaorscross in maart, 

afsluiting van de hardloopcursus, de Brug tot 

Brugloop, de clubkampioenschappen Meerkamp en 

in december de Auwjaorscross. En ze verzorgen de 

koffie en thee op zondag na de training.  

 
 

CLUBHUISCOMMISSIE 
Miranda Voet 

Begeleiders: Toos en Toon de Croon, Wim 

Verhagen en Martien van Geenen. 

 

Het was een rustig verlopen jaar voor de 

wandelgroep. 

Wederom vielen een aantal wandelaars uit om 

allerlei redenen, veelal blessures. 

Nu zijn er ongeveer 23 leden. Maar dit getal is niet 

zuiver. Er zijn leden die volledig lid zijn en 

daardoor niet als wandelaar vermeld. Ook zijn 

enkele leden niet (meer) actief maar nog wel lid, 

beetje slapend dus! De deelnemers worden ook 

ouder, dus wel verklaarbaar! 

 

Wat zorgen baart is het aantal begeleiders. Eén 

begeleider is terug naar de recreatiegroep en 

Martien is langdurig uitgeschakeld met medische  
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WANDELCOMMISSIE 
Martien van Geenen 

problemen welke hem nog een ruime tijd weerhoudt 

van actief meedoen. Hierdoor is de belasting voor de 

drie overgebleven begeleiders (te) hoog. Toon is zowel 

woensdagmorgen als woensdagmiddag actief en dat is 

een grote belasting voor hem. 

 

Wel is besloten de duur van de wandelingen terug te 

brengen tot maximaal 1 uur en drie kwartier, getracht 

wordt te komen naar anderhalf uur. Vaak is het aantal 

deelnemers naar minder dan 10 teruggelopen, maar de 

groep van woensdagmiddag stijgt qua aantal.  

 

Mooi is weer dat er met ingang van januari 4 nieuwe 

leden deelnemen. De animo blijft!  

 

Namens de begeleiders, Martien van Geenen 

 

 

In het begin van het jaar was vanwege corona het 

clubhuis een tijdje gesloten, maar gelukkig duurde dat 

niet zo lang. Het gemiddelde aantal koffiedrinkers ligt 

normaal tussen de 40 en 50 mensen. Op de zondagen 

waarbij we de recreantentraining vanaf het gildeterrein 

starten, is het niet druk. De meeste komen niet naar het 

clubhuis voor een kopje koffie na afloop, jammer.  

 

De wekelijkse schoonmaak van het clubhuis is in handen 

van Jeanne Kemps. 

 

Miranda Voet-Veldhuizen 
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Totaal deelnemers aan onze externe evenementen (finishers) 
2) door de coronapandemie konden in 2020 en 2021 bijna geen evenementen worden georganiseerd 
3) de Auwjaorscross 2021 werd vanwege coronamaatregelen pas georganiseerd in 2022 

 2013 2014 2015 2016 2017 2018 2019 20202 20212 2022 

Oirschotse Stoelloop 256 240 228 203 162 154 - - - - 

Oriëntatieloop 20 9 - 51 60 100 84 - -  

Groene Woud Lentetrail - - - - - 300 553 - - 198 

Tour du ALS - - - - - 63 80 - - - 

Hardloopcursus 31 14 26 51 24 43 29 - - 29 

Triathlon Het Groene Woud - - - 228 301 308 305 - - 271 

Heidetrail Atletiek Oirschot 146 130 137 161 204 220 240 - 178 200 

Kapellekestrail - - - - 75 82 98 - 46 65 

Auwjaorscross 600 353 602 421 532 577 594 - 2653 239 

           

totaal deelnames 1053 746 993 1115 1358 1847 1983 - 4893 1002 

Deelname van onze leden aan atletiekevenementen (finishers) 
1) daling in 2019 voornamelijk door het wegvallen van de Oirschotse Stoelloop 
2) door de coronapandemie konden in 2020 en 2021 bijna geen evenementen worden georganiseerd 
3) tot en met 2021 werden alleen evenementen geteld met een jurering, door de toegenomen populariteit van met name trailruns zijn    

   nu alle evenementen geteld 

 2013 2014 2015 2016 2017 2018 2019 20202 20212 20223 

totaal deelnames 759 589 671 589 697 855 917 54 230 533 

waarvan:           

wegwedstrijden 272 255 265 243 226 223 1541 3 69 165 

cross, trail, oriëntatie, triatlon 284 235 270 252 321 391 481 36 90 167 

baanwedstrijden 141 70 132 101 136 200 252 15 70 158 

indoorwedstrijden 6 5 4 10 14 41 30 0 1 43 

           

waarvan eigen wedstrijden:           

Indoorwedstrijden - - - - - - - - - 28 

Cyclopathon - 25 21 14 17 14 14 11 - - 

Clubkampioenschappen cross 68 61 79 68 64 74 87 - 36 22 

Oriëntatieloop 20 9 - 23 27 25 30 - - 14 

Oirschotse Stoelloop 69 63 59 50 54 51 - - - - 

Clubestafette 56 24 60 32 38 33 20 - - 28 

Triathlon Het Groene Woud - - - 19 25 27 26 - - 25 

Rondje Kemmer - 65 77 34 58 48 40 38 37 - 

Van Brug tot Brugloop - - - - - - - - - 53 

Baanwedstrijden (alle wedstr.) 42 38 38 34 38 77 122 37 15 94 

Clubkampioensch. Meerkamp 17 15 16 18 25 35 41 50 51 25 

Auwjaorscross 71 41 66 59 80 101 114 - - 33 
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STATISTIEKEN 
Ad van Zelst 

 

 

 

 



 
 

A T L E T I E K V E R E N I G I N G    O I R S C H O T   -   J A A R V E R S L A G    2 0 2 2 
- 24 - 

 

 

Het loopt lekker bij Atletiek Oirschot! 

 

recreatielopen 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

DIT DOEN WE ALLEMAAL BIJ  
ATLETIEK OIRSCHOT 
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bewegen voor ouderen 

 

 

 

 

bootcamp 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

wandelen 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

Iedereen kan zijn draai vinden bij Atletiek Oirschot. Op onze website www.atletiekoirschot.nl staat 

alle informatie over de trainingen, onze organisatie, nieuws, uitslagen, agenda en fotoverslagen.  

We zijn een fijne club met aandacht voor elkaar. Gezelligheid en sportiviteit staan bij ons voorop.    

atletiek 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

plezier maken 

 

 

 

 

http://www.atletiekoirschot.nl/

